
Bilag til udenrigsministerens  Forsvarsudvalget 

skrivelse af 25. maj 2007  (B 161 – spørgsmål 15) 
  (offentligt) 

 
Spørgsmål nr. : 15 
Hvordan forholder ministeren sig til den øverste chef for NATOs operation i Afghanistan 
general Egon Ramms’ udtalelser til Nyhedsavisen for nylig om, at medicinalindustrien og det 
internationale samfund burde opkøbe den afghanske opiumhøst for at komme landets 
narkotika-problem til livs? 
 
Svar: 
Udtalelsen afspejler ikke NATOs officielle politik. ISAFs operationsplan fastslår, at ISAF skal 
støtte den afghanske regerings narkotikabekæmpelsesstrategi. Den omfatter ikke opkøb af 
opium.  

I øvrigt henvises til besvarelsen af spørgsmål 7. 

 
 
 
 

Forsvarsudvalget 
B 161 - Svar på Spørgsmål 15
Offentligt            


